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Yhdyspinnat: case Pohjois-Savo
HYTE 
/yhdyspintatyöllä 
pitkä historia

HYV, P-S liiton ja 
kuntien välinen 
Yhdyspintasopimus ja 
-suunnitelma

Yhdyspintasopimus 
päätöksenteossa

”Aiesopimus” 
(kuntaliiton mallin 
pohjalta)

Konkreettiset toimet  
– Kuntafoorumi  ja 
palvelukeskustelut 
sekä arjen 
yhteistyökuviot



Miksi yhdyspintasopimus?

 Yhdyspintasuunnitelma on tehty sopimusta täydentäväksi asiakirjaksi. Se ei 
ole sopimuksellisesti sitova. Se on tehty siksi, että sopimuksen tekemisessä 
mukana olleet kuntien, työllisyyspalvelujen sekä sosiaali-, terveys-, ja 
pelastustoimen viranhaltijat halusivat kuvata tämänhetkistä yhteistyön tilaa, 
yhteistyön rakenteita sekä toimenpiteitä yhteistyön käynnistämiseksi tai 
yhteistyön jatkumiseksi.

 Yhdyspintapalveluista osa on muutosprosessissa (suurimpana TE2025), 
joten yhteistyön rakenteet ovat muotoutumassa. Sopimusta ja suunnitelmaa 
on valmisteltu yhteistyössä kuntien, työllisyyspalvelujen sekä HVAn
toimialojen (ikääntyneiden palvelut, työikäisten sosiaalipalvelut sekä 
perhekeskuspalvelut) kanssa. 





Case Keitele – pienen kunnan 
yhteistyökenttä

2000 asukkaan teollisuuskunta, Keitele- henki

Historia muovannut yhteistyön mutkattomaksi ja vaivattomaksi 
– ”lähipalvelu”

Muutos v.2023 alussa – henkilöstövaihtuvuus, 
”haastevoittoisuus”



Case Keitele -uhat ja mahdollisuudet

Paikalliset hyvät käytännöt ja hiljainen tieto tulee saada 
siirrettyä uuteen organisaatiokulttuuriin, vai häviävätkö ne?

Uuden tekemisen paikka, mutta osataanko käyttää tilaisuus 
hyväksi? TARVE YHDYSPINTATYÖLLE!



Ratkaisun avaimia etsimässä

Vuoropuhelu Vaikuttaminen Vuorovaikutteisuus
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